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SKRAĆENI ZAPISNIK 

sa 16. sjednice Gradskog vijeća Grada Pule 
održane u ponedjeljak, 01.08.2022. godine 

u Komunalnoj palači, Pula, Forum br. 1 
 
 
Sjednicu je u 17,00 sati otvorila DUŠICA RADOJČIĆ (Možemo!) koja je sjednici i 
predsjedavala.  
 
Poštovane vijećnice i vijećnici dobar dan – egrege consiglere e consiglieri buon giorno, 

otvaram 16. sjednicu Gradskog vijeća Grada Pule. 
 

Radi utvrđivanja kvoruma obavještavam vas da je vijećnik Valter Boljunčić opravdao 
izostanak sa današnje sjednice.  
 
Prelazimo na utvrđivanje kvoruma pa molim vijećnike da se prijave u sustav e-Glasanja. 
 

Red 
br. 

VIJEĆNIK LISTA PRIMJEDBA 
 

1.  DUŠANKO BABIĆ NL Filipa Zoričića F.Zoričić-mir. mandata 
2. IVAN ŽAGAR NL Filipa Zoričića I.Močenić/S.Ibrišagić-mir.m 
3. KRISTIJAN BITERI NL Filipa Zoričića  
4. IVANA MOHOROVIĆ  NL Filipa Zoričića  
5. DUŠICA RADOJČIĆ MOŽEMO  
6. MIHA PAUS MOŽEMO  
7. NOEL MIRKOVIĆ MOŽEMO  
8. ANA FONOVIĆ MOŽEMO  
9. SANJA RADOLOVIĆ SDP  
10. IGOR BELAS SDP  
11. DRAGO MARIĆ SDP S.Gordić-mir.mandata 
12. ELENA PUH BELCI IDS-ISU-ZELENI  
13. DANIEL DEKOVIĆ IDS-ISU-ZELENI M.Čerina-mir. mandata 
14. VALTER BOLJUNČIĆ IDS-ISU-ZELENI J.Černjul-mir.mand; odsutan 
15. ARDEMIO ZIMOLO IDS-ISU-ZELENI  
16. GORDANA FERENČIĆ IDS-ISU-ZELENI M.Brajuha-ostavka 
17. MARIN LEROTIĆ IDS-ISU-ZELENI  
18. MONICA DEROCCHI IDS-ISU-ZELENI  
19.  MARIJA MARKOVIĆ-NIKOLOVSKI NEZAVISNA   
20. JURAJ KOVAČEVIĆ HDZ M.Jurkić-mir. mandata 
21. SEAN SOLDATIĆ HDZ  
22 MILAN RAŠULA NL Milana Rašule  
 
Utvrđujem da je na sjednici prisutan 21 vijećnik, od ukupno 22 vijećnika, te da Gradsko 
vijeće može pravovaljano odlučivati. 
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POZDRAVLJAM: 
- gosp. Filipa Zoričića GRADONAČELNIKA GRADA PULE 
- gosp. Bruna Cergnula, ZAMJENIKA GRADONAČELNIKA (Ivona Močenić–
opr.izostanak) 
- PROČELNIKE upravnih tijela Grada 
- DIREKTORE TRGOVAČKIH DRUŠTAVA 
- RAVNATELJE JAVNIH USTANOVA  
- predstavnike MEDIJA 
- gđu. Lorenu Benčić – simultanog prevoditelja na znakovni jezik  
- sve GLEDATELJE koji nas prate putem TV Nove ili uživo putem „live streaming-a“ na 
mrežnim stranicama Grada Pule  
- i ostale GOSTE 
 
OSTALI PRISUTNI: 
LOVORKA HAJDIĆ GOLJA, zamjenica pročelnice Upravnog odjela za lokalnu samoupravu  
EVA BARBIR, voditelj Odsjeka za poslove Gradskog vijeća i Gradonačelnika  
ANJA ADEMI, pročelnica Upravnog odjela za lokalnu samoupravu  
VESNA SAJIĆ, pročelnica Upravnog odjela za financije i gospodarstvo  
DAMIR PRHAT, pročelnik UO za komunalni sustav i upravljanje imovinom  
IVANA SOKOLOV, pročelnica Upravnog odjela za društvene djelatnosti i mlade  
LENA RADUNIĆ, pročelnica Upravnog odjela za kulturu i razvoj civilnog društva  
NEBOJŠA NIKOLIĆ, pročelnik Službe za zastupanje Grada  
DRAŽEN STEPANOV, informatičar  
VANJA JUHAS, informatičar  
GORAN KLIMOV, eGlasanje  
GORAN PEREŠA, direktor Castrum Pula 97 d.o.o.  
NEBOJŠA NIKOLIĆ, direktor, FRATARSKI d.o.o. 
ANJA ADEMI, v.d.direktorica, Kaštijun d.o.o. Pula 
TATIANA ZANINI GAVRANIĆ, direktorica Luka Pula d.o.o.  
DARKO BIJELIĆ, direktor, Monte Giro d.o.o.  
ROBERTO DRANDIĆ, direktor, Plinara d.o.o. (odsutan)  
KRISTIJAN BENČIĆ, direktor Pragrande d.o.o.  
ROBI FUART, direktor Pula Herculanea d.o.o.  
IGOR VLAŠIĆ, financijski Pula Herculanea d.o.o. 
BRANISLAV BOJANIĆ, direktor, Pula Parking d.o.o.  
TOMISLAV JOSIPOVIĆ, direktor, Pulapromet d.o.o.  
MARIO PERUŠKO, direktor Pula sport d.o.o.  
RENATO PERC, direktor, Tržnica d.o.o.  
EDO KRAJCAR, direktor, Vodovod Pula d.o.o.  
GORDANA PLAVŠIĆ, financijska Vodovod Pula d.o.o. 
ERNEST KOMPARIĆ, revizor NK Istra 1961 s.d.d. 
TAMARA PRANJIĆ, DV Mali svijet 
SERENA SIROTIĆ, ravnateljica, DV–SI Rin Tin Tin Pula-Pola  
LORETTA MOROZIN, ravnateljica, Dnevni centar za rehabilitaciju Veruda  
NADIA BUŽLETA, ravnateljica, Gradska knjižnica i čitaonica Pula  
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TANJA MILIČIĆ, ravnateljica, Pula Film Festival (oprav.) 
ALEKSEJ MIŠAN, ravnatelj, Pučko otvoreno učilište (oprav.) 
IVICA ROJNIĆ, zapovjednik Javne vatrogasne postrojbe Pula (oprav.) 
LORENA BENČIĆ, simultani prevoditelj na znakovni jezik  
 
Prije prelaska na utvrđivanje dnevnog reda obavještavam vijećnike da sam dana 01. kolovoza 
2022. godine od vijećnice Marije Marković Nikolovski primila dopis kojim izvješćuje da je s 
danom 29. srpnja 2022. godine dala ostavku na članstvo u političkoj stranci Istarska stranka 
umirovljenika, sa čije liste u koaliciji sa IDS-Zeleni je izabrana u Gradsko vijeće. Budući da 
više nije član političke stranke ISU-PIP, Marija Marković Nikolovski nastavlja dalje rad u 
Gradskom vijeću kao nezavisna vijećnica.  
 
PRELAZIMO NA UTVRĐIVANJE DNEVNOG REDA:  

 
Poziv s materijalima za 16. sjednicu Gradskog vijeća dostavljen je vijećnicima dana 22. 
srpnja 2022. godine. 
 
Dana 29. srpnja 2022. godine dostavljen je prijedlog vijećnika Milana Rašule za dopunu 
dnevnog reda i prijedlog za  

- Donošenje Odluke o izboru predsjednice Gradskog vijeća Grada Pule, sa potpisom 12 
vijećnika Gradskog vijeća 

 
Budući je prijedlog uvršten u dnevni red dostavili smo vam novi dnevni red 29.srpnja 2022. 
 
Prijedloge akata za ovu sjednicu razmatrali su i dostavili svoja izvješća nadležna radna tijela 
- Odbor za Statut i druge opće akte, 
- Odbor za prostorno uređenje, 
- Odbor za plan i financije, 
- Odbor za izbor i imenovanja. 
 
Budući da nema drugih prijedloga, stavlja na glasanje DNEVNI RED 16. sjednice Gradskog 
vijeća kako je predložen 29. srpnja 2022. sa 19 točaka dnevnog reda te utvrđuje da je  
 

VIJEĆE sa 21 glasom “ZA” i bez glasova “PROTIV” usvojilo predloženi Dnevni red 
16. sjednice Gradskog vijeća 

D N E V N I R E D 

 
 

1. Vijećnička pitanja 

2. Donošenje Zaključka o usvajanju Izvještaja o poslovanju za 2021. godinu trgovačkog 
društva Castrum Pula 97 d.o.o. 
3. Donošenje Zaključka o usvajanju Izvještaja o poslovanju za 2021. godinu trgovačkog 
društva Fratarski d.o.o. 
4. Donošenje Zaključka o usvajanju Izvještaja o poslovanju za 2021. godinu trgovačkog 
društva Kaštijun d.o.o. 
5. Donošenje Zaključka o usvajanju Izvještaja o poslovanju za 2021. godinu trgovačkog 
društva Luka Pula d.o.o. 
6. Donošenje Zaključka o usvajanju Izvještaja o poslovanju za 2021. godinu trgovačkog 
društva Monte Giro d.o.o. 
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7. Donošenje Zaključka o usvajanju Izvještaja o poslovanju za 2021. godinu trgovačkog 
društva Plinara d.o.o. 
8. Donošenje Zaključka o usvajanju Izvještaja o poslovanju za 2021. godinu trgovačkog 
društva Pragrande d.o.o. 
9. Donošenje Zaključka o usvajanju Izvještaja o poslovanju za 2021. godinu trgovačkog 
društva Pula Herculanea d.o.o. 
10. Donošenje Zaključka o usvajanju Izvještaja o poslovanju za 2021. godinu trgovačkog 
društva Pula Parking d.o.o. 
11. Donošenje Zaključka o usvajanju Izvještaja o poslovanju za 2021. godinu trgovačkog 
društva Pulapromet d.o.o. 
12. Donošenje Zaključka o usvajanju Izvještaja o poslovanju za 2021. godinu trgovačkog 
društva Pula Sport d.o.o. 
13. Donošenje Zaključka o usvajanju Izvještaja o poslovanju za 2021. godinu trgovačkog 
društva Tržnica d.o.o. 
14. Donošenje Zaključka o usvajanju Izvještaja o poslovanju za 2021. godinu trgovačkog 
društva Vodovod Pula d.o.o.  
15. Donošenje Zaključka o usvajanju Izvještaja o poslovanju za 2021. godinu 
Nogometnog kluba Istra 1961 s.d.d. Pula 

16. Donošenje Odluke o donošenju Akcijskog plana energetske učinkovitosti Grada Pule-
Pola za razdoblje od 2022. - 2024.  
17. Donošenje Odluke o uvjetima, mjerilima i postupku za kupnju stanova iz Programa 
društveno poticane stanogradnje na području Grada Pula-Pola  
18. Donošenje: 
 18.1. Odluke o razrješenju predsjednice Gradskog vijeća Grada Pula-Pola 

 18.2. Odluke o određivanju potpredsjednika Gradskog vijeća koji preuzima prava i 
dužnosti predsjednika Gradskog vijeća  
19. Donošenje Odluke o izboru predsjednice Gradskog vijeća Grada Pula-Pola 

 
 
 
 
 
AD - 1.  VIJEĆNIČKA PITANJA 
 
Na 15. sjednici nisu stigli postaviti vijećnička pitanja vijećnici koji danas imaju prednost, 
redom kako su se prijavili: 
1. MILAN RAŠULA  
2. DRAGO MARIĆ 
3. IGOR BELAS 
4. DANIEL DEKOVIĆ 
5. GORDANA FERENČIĆ 
6. KRISTIJAN BITERI  
7. MARIN LEROTIĆ 
8. JURAJ KOVAČEVIĆ 
9. VALTER BOLJUNČIĆ - odsutan 
10. MONICA DEROCCHI 
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MILAN RAŠULA 
Dva pitanja koja imam po Poslovniku uputio bih pročelniku po ovlaštenju, gospodinu Damiru 
Prhatu.  
Prvo pitanje odnosi se na informaciju o zaduženju komunalnom naknadom Uljanika. Znamo 
da je Grad izašao u susret Uljaniku u vrijeme krize i obustave poslovanja i procesa postupka 
stečaja. Kasnije kako pratimo iz informacija iz medija i informacije koje se objavljuju na 
njihovim službenim stranicama vidimo da je uspostavljen proces proizvodnje. Da po zadnjim 
informacijama ima čak 350 zaposlenika. Znamo da se radi o dosta velikom kvantumu i 
otvorenog prostora, odnosno prostora na otvorenom i prostora zatvorenog tipa. Znači, čvrstih 
objekata, radionica, uredskih prostorija i slično pa me zanima kakva je situacija sa 
zaduživanjem komunalne naknade, u  kojoj smo fazi i kakvo je vaše očekivanje u realizaciji 
toga. Pretpostavljam da se radi o znatnom iznosu, a kako smo imali prilike da čitamo u 
medijima, navodno da je rezultat poslovanja za 21. godinu poduzeća Uljanik negativan. Pa 
eto izražavam samo možda ne sumnju, nego jednu bojazan oko eventualne naplate 
komunalne naknade.  
Drugo pitanje odnosi se na aktualnu situaciju sa taksistima. Predsjednik Udruga taksista 
gospodin Petar Jovetić i njegove kolege taksisti izašli su u medijima sa informacijom da im je 
novom preregulacijom parkirnih mjesta na području na kojem su oni inače imali osigurano 
mjesto za parkiranje svojih vozila, a znamo da se izmjestila ona kućica na početak Giardina. 
Kakva je situacija budući je dosta prostora označeno za mopede i motocikliste, a da oni imaju 
poteškoća u realizaciji, odnosno u dogovaranju jer oni vode evidenciju tko je prvi po redu za 
primanje putnika? Mislim da im svakako treba u ovoj situaciji pomoći jer znamo da oni 
plaćaju i porez na dohodak i prireze Gradu, a da imaju znatnu konkurenciju i sa mogućnošću 
dolaska drugih taksista odnosno taksista iz drugih gradova i općina, a i konkurencija im je 
aplikacija Uber koja također vrši tu djelatnost. Pa evo, ako mi možete samo ukratko 
predstaviti vaše razmišljanje, odnosno vaš način rješavanja tog problema. 
 
DAMIR PRHAT 
Lijepi pozdrav. Evo što se tiče Uljanika, ne moram posebno govoriti koje je značaj Uljanika i 
brodogradnje za Grad Pulu. Koliko Gradska uprava čini u smislu pomoći i očuvanja 
brodogradnje u ovom gradu. Evo, upravo je na inicijativu Gradonačelnika, gospodina 
Zoričića, prošle godine u studenom na Gradskom vijeću usvojena izmjena Odluke o 
komunalnoj naknadi gdje je za poslovne prostore čija je namjena gradnja brodova 
promijenjen koeficijent sa 5 na 3, što je na kraju rezultiralo značajnim smanjenjem iznosa za 
plaćanje komunalne naknade. Da kažem, to je predstavljalo značajnu promjenu u smislu 
odnosa Uljanika spram Gradu Puli kad je u pitanju komunalna naknada jer od tada sva nova 
rješenja koja su donesena po pitanju novog rješenja se redovno plaćaju. Naravno, problem je 
onaj iznos koji je nastao u 2020. i 2021. godini. To je nešto što me dočekalo. Organizirali 
smo sastanak sa predstavnicima Uljanika prije desetak dana. Na tom sastanku je sudjelovao i 
predsjednik uprave gospodin Hadžić. Otvorena komunikacija. Sva pitanja smo razmotrili, 
dogovorili naravno i buduće korake, na koji način ćemo uopće pristupiti tom dugu. Bilo je 
određenih pitanja što se tiče površina koje koriste. Naravno, zatražili smo isto tako da nam 
putem ovlaštenog sudskog vještaka dostave točne površine za sve poslovne prostore koje 
koriste u okviru svoje djelatnosti i naravno razgovaralo se i o modalitetima plaćanja ovoga 
duga koji je još uvijek aktualan i rokova u kojima bi taj dug bio podmiren. Postigli smo 
određene dogovore i očekujemo da će prije svega Uljanik postupiti i dostaviti određenu 
dokumentaciju. 
Što se tiče taksista i organizacije prometa na Giardinima, pa u zadnje vrijeme vjerujem da ste 
svjedoci da provodimo intenzivne aktivnosti na uređenju prometa u Gradu Puli i poseban 
akcent je stavljen na osiguranje parkirališnih mjesta za motore i motocikle s obzirom da 
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stvarno taj broj nije bio zadovoljavajući. Imali smo situaciju da su motori i motociklisti 
ostavljeni na prometnim površinama u pješačkoj zoni što jednostavno nije bila 
zadovoljavajuća situacija. Analizirali smo mogućnosti da uspostavimo nova parkirališna 
mjesta za motore i motocikliste. Jedna od lokacija je bila i Giardini. Na Giardinima su bila 
inače obilježena 4 parkirališna mjesta za taksiste. Ona su bila uzdužno postavljena. Međutim, 
oni su parkirali poprečno i na toj lokaciji je uvijek bilo 6-8 taksi vozila dok su sva ona mjesta 
u Cararinoj ulici koja su bila isto tako obilježena za taksi vozila su bila prazna. Prva naša 
inicijativa je bila da se taksisti presele u Cararinu ulicu i da sva ta mjesta, tu lokaciju 
obilježimo za motore i motocikliste gdje bi bili osigurani nekih 50-ak novih mjesta za 
motore. Međutim, naravno, taksisti se sa time nisu složili. Našli smo neko kompromisno 
rješenje. Da obilježimo tri parkirališna mjesta poprečna za taksiste i da ostalu površinu 
obilježimo parkirališna mjesta za motore i motocikle i na taj način smo pristupili daljnjim 
razgovorima. Naravno, mi smo dobili potvrdu takvog rješenja i od Udruženja obrtnika i od 
Udruženja taksista i naravno da smo u toj situaciji prišli izradi i prometnog elaborata i 
ishodovanju potrebne suglasnosti od Ministarstva unutarnjih poslova i na kraju krajeva smo 
to rješenje implementirali na lokaciji. Naravno, i dalje činimo sve da osiguramo još dodatni 
broj parkirališnih mjesta za motore i motocikliste. S time, naravno, da ne utječemo značajno 
na već neke postojeće odnose koji su na terenu. Evo, hvala najljepša. 
 
MILAN RAŠULA 
Ma samo kratki komentar. Zahvaljujem vam se zaista na iscrpnom i kvalitetnom odgovoru. 
Mislim da svakako trebamo imati i razumijevanje i benevolentnost prema Uljaniku da ono, 
što se kaže, stanu skroz na noge i siguran sam da ste tu temu imali i na nedavnom sastanku sa 
premijerom, gospodinom Plenkovićem, kada ste bili u radnoj grupi sa Gradonačelnikom 
Filipom Zoričićem, a znamo da država svojim jamstvima stoji iza Uljanika tako da 
očekujemo zaista da Uljanik na neki način vrati, ako one onaj obim proizvodnje koji je imao, 
svakako da napravi onaj odmak u brodograđevnoj industriji za male brodove. Hvala vam još 
jednom gospodine Prhat. 
 
DRAGO MARIĆ 
Ja ću postaviti dva pitanja. Oba dva su za Gradonačelnika. 
Prvo pitanje. Mi u SDP-u smo osjetljivi na najranjivije kategorije stanovništva našeg grada, a 
to su starije osobe, starije životne dobi i djeca. Za očekivati je da će moje prvo pitanje biti 
vezano za osobe starije životne dobi, ali kako je nedavno na Gradskom vijeću bilo 
postavljeno pitanje za nadogradnju doma Alfredo Štiglić, ja ću današnje pitanje postaviti, a 
odnosit će se na djecu. Već nekoliko mandata su vijećnici SDP-a pri izradi proračuna Grada 
Pule predlagali izgradnju dječjeg vrtića u najbrojnijem Mjesnom odboru u našem gradu, a to 
je Sv, Polikarp, Sisplac. Čak je bila određena lokacija te napravljene određene predradnje 
vezano za isti. Imamo informacije da će se u 23. godini u Puli graditi novi vrtić na 
Valmadama i da će se raditi dogradnja vrtića Centar. Oba projekta bila bi izrađena sredstvima 
iz Fonda nacionalnog Plana oporavka i otpornosti. Moje prvo pitanje glasi: da li u izradi 
prijedloga proračuna za 23. godinu planirate obezbjediti financijska sredstva za izradu 
projektne dokumentacije za dječji vrtić na Sv. Polikarpu, Sisplacu? 
Drugo pitanje: u samom centru našeg grada na Giardinima, kod centrale apoteke i trgovine 
Ghetaldus, gdje se nalazi punkt za opskrbu tijekom dana nepropisno se parkira određen broj 
automobila nesavjesnih vozača pa remete normalnu opskrbu. Dostavna vozila se često 
zaustavljaju na samom kolniku gdje prometuje veliki broj autobusa gradskog prijevoza kako 
bi dostavili robu, a neki ugostitelji na nogostup stavljaju čak i prazne kašete da bi spriječili 
parkiranje i obezbjedili opskrbu. Sve to kvari liku samog centra našeg grada. Moje pitanje 
glasi da li postoji mogućnost da se pojača za određeni vremenski period nadzor komunalnih 
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redara ili prometne policije na toj lokaciji kako bi se izbjegle i u svijet poslale loše slike dok 
se malo ne stabilizira stanje sa opskrbom? Hvala 
 
FILIP ZORIČIĆ 
Hvala na pitanju kolega. Prvo pitanje, možemo o tome razgovarati. Zašto ne, u pripremi 
proračuna. Pa ćemo vidjeti gdje smo i kako smo. Zasigurno je afirmativno. A za ova dva 
vrtića ste sami rekli tako da to javnost zna. I stavit ćemo to na stol pa ćemo razgovarati. Sad 
pripremamo već pomalo proračun za iduću godinu za kojega sam siguran da će proći. Što se 
tiče drugog pitanja, vašega, odmah ćemo reagirati i zabilježiti. Moram priznati da zaista je 
mali broj komunalnih redara, ljudi su ili na bolovanjima i tako dalje. Borimo se s time. Zato 
smo angažirali službe druge i razgovarat ćemo s policijom za tu poziciju. Što se toga tiče, u 
pravu ste, afirmativni. Da bude reda i da kako ste i sami rekli ne ide loša slika u svijet, 
nekakvog nereda, pogotovo u centru grada, gdje je najviše prometa, evo o tome govorimo. 
Evo. Hvala. 
 
DRAGO MARIĆ 
Zadovoljan sam odgovorom. Hvala. 
 
IGOR BELAS 
Hvala Predsjednice. Imao bih dva pitanja. Prvo za pročelnika Prhata, a drugo za pročelnicu 
Radunić. 
Pročelniče Perhat, prije nego što bih vam postavio pitanje samo bih jedan apel dao. Naime, 
moje pitanje se odnosi, ustvari, postavili su ga na neki način članovi Mjesnog odbora Monte 
Zaro, ali kako sam u kontaktu sa dosta mjesnih odbora nekako su mi poslali poruku da 
apeliram na vas kao novog pročelnika da se nekako malo uvede red u koordinaciji i 
odgovaranju na pisma i traženje samih mjesnih odbora. Nisu baš zadovoljni sa promptnošću 
odgovora i reakcijama, tako da bih evo, znam da ste novi, ali probajte ukazati. Jer stvarno 
mjesni odbori su nam baza grada, imaju jako puno zahtjeva, primjedba i prijedloga, ali baš ne 
nailaze na, sa druge strane na odgovor. 
Što se tiče samog pitanja, radi se o Švalbinoj ulici koja je, ako dobro znamo, prije nekog 
vremena, preusmjerena u jednosmjernu pa se, ja ču pročitati kratko očitovanje samog 
mjesnog odbora: „Dakle, vijeće Mjesnog odbora Monte Zaro je na sjednici održanoj dana 
28.06. razmatralo zahtjev vijećnika mjesnog odbora i građana s područja mjesnog odbora 
Monte Zaro vezano za izmjenu Švalbine ulice iz smjera Trga 1. svibnja prema Dobrilinoj. 
Vijećnici smatraju da je takva izmjena nepovoljna za prometovanje auta na tom području te o 
tome mjesni odbor nije bio obaviješten te mole Grad za očitovanje i vraćanje u prvobitno 
stanje Švalbinu ulicu.” 
A za pročelnicu Radunić. Imao bih pitanje: Malo sam usporedio plaću ustanova u kulturi i 
primijetio sam da postoji određeni nesrazmjer a to je bila jedna od tema na prethodnom 
Odboru za financije, pa bih molio pročelnicu da mi pojasni kako su regulirane plaće u 
ustanovama i tko je potpisnik Kolektivnog ugovora za ustanove u kulturi kojima je osnivač 
naravno sam grad? Isto tako me zanima da li djelatnici u Pula Film Festivalu imaju jednake 
koeficijente kao i djelatnici u ostalim ustanovama u kulturi? Hvala lijepa. 
 
DAMIR PRHAT 
Evo, što se tiče samo komunikacije, hvala, svi moramo napraviti određeni pomak da ta 
komunikacija bude što bolje, pogotovo prema mjesnim odborima da dobivaju promptno 
odgovore na (27,55 - 28,12 nema slike ni tona) ..............od strane mjesnog odbora da je 
preregulacija koja je uvedena u Švalbinoj ulici potpuno nepotrebna i kontraproduktivna. Sav 
onaj promet koji dolazi iz Radićeve ulice, a kretao se prema Giaridnima, kretao se prema Rivi 
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i tako dalje je preseljen prema raskrižju, prema Trgu Republike. Stvarao je dodatne gužve, tu 
se na onom malo skretanje prema Dalmatinovoj, prema Trgu Republike, tu su se uključivala i 
vozila iz Čirilometodske ulice. Na kraju krajeva, na toj jednoj površini je i autobusno 
stajalište parkirališna mjesta za osobe s invaliditetom i tako dalje. I cijeli taj promet je na neki 
način, koji je preusmjeren, je stvarao dodatne poteškoće, dodatnu gužvu i apsolutno je to sve 
bilo nepotrebno. Ja vas molim samo da mi dostavite tu inicijativu od mjesnog odbora i mi 
ćemo napraviti sve da vratimo regulaciju na način kako je bila prije nego što je izmijenjena. 
Evo, hvala vam najljepša.  
 
LENA RADUNIĆ 
Kolega Belas hvala na pitanju. Potpisnici Kolektivnog ugovora za ustanove u kulturi su 
Gradska knjižnica i čitaonica Pula, Istarsko narodno kazalište, Grad Pula i Sindikat djelatnika 
u kulturi. Vjerojatno znate, prošle godine u 10. mjesecu Ministarstvo kulture i medija 
donijelo je novi Pravilnik o stručnim zvanjima. Mi kao osnivač naših ustanova dužni smo se 
uskladiti sa tim novim Pravilnikom. Što se tiče samih koeficijenata, da u Pula Film Festivalu 
je nešto drugačija situacija nego što je u Istarskom narodnom kazalištu i Gradskoj knjižnici i 
čitaonici Pula. Potpisnici Kolektivnog ugovora imaju usklađene svoje koeficijente 
saPpravilnikom o koeficijentima Grada. A što se tiče Pula Film Festivala, Pula Film Festival 
ima posebnu odluku koju je donijelo upravno vijeće. Mi smo započeli proces pregovora sa 
sindikatima početkom ove godine. U petom mjesecu smo postigli dogovor da ćemo povećati 
osnovicu plaća u 7. mjesecu 3%, a u 11. mjesecu dodatnih 3%. Isto tako sindikati su najavili 
da nisu zadovoljni, o tome smo pričali na Odboru, o tome smo pričali kad se usvajao rebalans 
proračuna. Tako da planiramo otvoriti novi ciklus pregovora već kroz otprilike mjesec dana. 
Tako da ukoliko bude sredstava u proračunu za 2023. godinu već u 2023. povećamo osnovicu 
za dodatnih 4%. Svakako u tu priču ulazi Pula Film Festival iako nije potpisnik Kolektivnog 
ugovora. Oni su izrazili inicijativu da i oni postanu potpisnici Kolektivnog ugovora, ali sad 
nakon što prođe kolektivni odmor godišnji, svakako ćemo svi skupa sjesti i taj proces vodimo 
kolegica, odnosno zamjenica Gradonačelnika gospođa Ivona Močenić i ja. Tako da svakako 
ćemo vas na sljedećim sjednicama izvijestiti o svim novim dogovorima. Hvala. 
 
IGOR BELAS 
Zahvaljujem na odgovorima. 
 
DANIEL DEKOVIĆ 
Moje prvo pitanje je za Gradonačelnika. Gradonačelniče mene interesira, od kad ste došli na 
čelo Grada do danas, koliko ste potrošili na putovanja po Hrvatskoj i van Hrvatske, smještaje 
u hotele i dnevnice? Koliko dana ste bili, ajmo reći, tako, na izletima? 
A drugo pitanje glasi za direktora tvrtke Pragrande. Znamo da se kod ispiranja rešetki koristi 
voda. Interesira me koja voda? Da li je to tehnička voda ili pitka voda i kolika je potrošnja te 
vode dnevno? 
 
FILIP ZORIČIĆ 
Buon giorno, dobar dan. Uvijek lijepo treba na talijanskom i na hrvatskom pozdravit. Mi smo 
dvojezičan grad. Dakle, imati poštovanje, jel tako? Dakle, malo šuga, je li? Uz sve ovo, da ne 
bude sjednica tako jednolična. Odgovorit ćemo vam naravno pisanim putem. Ja sad ne znam 
napamet, toga je zaista bilo puno. Putovanja. Što tuzemnih što inozemnih. Dužnost 
gradonačelnika je promovirati grad gdje god je to moguće. Ne znam je li vam zadnja rečenica 
bila „izleti“. Jeste li spomenuli samo riječ izlet? To moram priznati da zaista je neozbiljno. Ja 
nisam nigdje išao na izlet. Ako sam išao na izlet, to je bilo onda u privatnom aranžmanu, 
eventualno sa svojom obitelji, plaćeno kućnim budžetom, zasigurno ne javnim novcem. 



 

10 
 

Dakle, dužnost gradonačelnika je odazivati se tamo gdje misli da je to dobro i korisno za 
grad, sve je transparentno. Podsjetiti ću vas, kao transparentna gradska uprava uveli smo 
aplikaciju za transparentan proračun, tamo su sva sredstva vidljiva, svaka lipa je vidljiva, 
nema zareza, nema tajni, nema lažnih naloga. Tako da sve je jasno vidljivo, izvješće s puta, 
dolazak. Ja sam često u Zagrebu, to moram priznati, jesam. Zahvaljujući mom angažmanu u 
Zagrebu, dogodio se susret i dolazak i predsjednika Vlade i investicije koje će Država imati u 
našem gradu i nastaviti one koje su bile i imati nove. Prema tome, to je ja mislim korisno 
cijeloj našoj zajednici. Bez države je teško nekakve državne projekte i gradske na kraju 
krajeva projekte ostvariti zajednički, i Grad i Županija i Država. I to je dobro. Što se tiče 
ostalih putovanja ako je to pobratimski grad zasigurno tamo gdje vidim da je dobro, da je 
korisno za grad ću ići, a vjerujte mi da sam itekako štedljiv što se tiče i odlazaka na 
putovanja, a i troškova koji su svakodnevni, ali dobiti ćete sve pisanim putem na način da 
ćete onda moći odmah staviti na svoje društvene mreže i poslati medijima da bude što 
vidljivije. Evo. Hvala. 
 
KRISTIJAN BENČIĆ 
Pretpostavljam da ste mislili na, znači ispiranje sita i rešetki na uređaju za pročišćavanje 
otpadnih voda. Znači, sam proces pročišćavanja otpadnih voda na uređaju za pročišćavanje 
otpadnih voda na tim grubim sitima i finim sitima i rešetkama, one se ispiru od sadržaja koji 
dolazi iz sustava javne odvodnje visokotlačnim peračima, integriranim u mlaznice koje su 
integrirane u samom procesu i mi to ispiremo sa vodom koju dobivamo iz vodovoda. To je 
pitka voda koja je iz vodovoda. Znači, proces je tako napravljen, sustav je tako napravljen i te 
količine su poprilično velike. Ja, evo, ne znam napamet koje jesu, ali mogu vam dostaviti već 
sutra tokom dana. 
 
DANIEL DEKOVIĆ 
Da li možda u ovoj situaciji, recimo, koja je danas, razmišljate, pošto je more blizu, o nekom 
desalinizatoru i da se koristi tehnička voda tako da nam pitka vode ostaje i dalje za upotrebu? 
 
KRISTIJAN BRENČIĆ 
Pa evo, nešto smo krenuli razmišljati u tom smjeru. Međutim, vjerujemo i nadamo se i 
radimo na tome da ćemo ići sa Aglomeracijom i Pula Sjever i Pula Centar i da ćemo kroz 
izgradnju novih uređaja za pročišćavanje taj proces. Uređaji novi koji će se graditi su 
projektirani na način da samoispiranje tog dijela, finih sita i rešetki se koristi tehnološka voda 
koja je pročišćena iz samog procesa pročišćavanja. Takav je koncept novih uređaja za 
pročišćavanje. Na ovom sadašnjem uređaju bi bilo, mislim nemoguće to napraviti, jedini 
način je nekakav desalinizator ili nekakva tehnička voda ili nešto slično.  
 
GORDANA FERENČIĆ 
Za današnju sjednicu imam jedno pitanje za pročelnicu društvenih djelatnosti gospođu Ivanu 
Sokolov. Znamo da su u rebalansu osigurana sredstva za još jedan tim hitne medicinske 
pomoći pa me zanima da li je došlo do realizacije? Hvala. Grazie. 
 
IVANA SOKOLOV 
Evo, hvala vam na pitanju. Drago mi je da ste to spomenuli. Dakle, bilo je dogovoreno još i 
prije rebalansa da će se nakon osiguravanja sredstva potpisati ugovor tako da, evo, ako u 
ovom trenutku ugovor nije potpisan, svakako će biti ovih dana, ali to je već ranije bilo 
dogovoreno i to ide. 
Evo. Hvala. 
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KRISTIJAN BITERI 
Ja imam prvo pitanje za direktora Pula Parkinga. Pa evo jučer i danas sam dobio dosta poziva 
i poruka od građana sa upitom o novim parking zonama te pogotovo holders only. Pa bih 
zamolio direktora da nas izvijesti kad će se nova odluka o parkiranju u Gradu Puli 
implementirati? 
A drugo pitanje za direktora Herculanee. Na jednoj od sjednica Gradskog vijeća rekli ste da 
započinjete sa prikupljanjem biootpada od poslovnih subjekata. Možete li nas izvijestiti 
kakva je situacija na terenu? Sa koliko ugostiteljskih objekata ste potpisali ugovore? Šta je sa 
ugostiteljima koji nemaju takve ugovore? Šta je sa ugostiteljima koji nose smeće u 
polupodzemne spremnike po gradu što se nedavno moglo vidjeti po portalima? Hvala 
 
BRANISLAV BOJANIĆ 
Pozdravljam sve prisutne. Hvala vam na postavljenom pitanju. I da vas izvijestim gdje smo 
stali sa tim holders only. Holders only je dio cijele jedne nove preregulacije prometa u ovom 
gradu. Otprilike više nema 3 zone, nego ima 5 zona još 7 parkirnih mjesta posebne namjene 
kao što Karolina, kao što su Emova ulica, kao što su Mandrač, Marsovo polje i tako dalje i 
tako bliže. Da bi mogli dovesti, ako što vas interesira, holders only mi moramo biti spremni 
za sve uvesti odjedanput. Ne možemo parcijalno ići od jedne do druge strane. Moramo 
zamijeniti sve postojeće table. Tu ima oko 230 tabli. One će biti gotove otprilike za dan ili 
dva. Nažalost, osoba koja je te table izrađivala u Varaždinu zaboravila je jedan detalj kad 
nam je isporučio priču, a to je da je EUR 7,5345, on je pogriješio pa je izmijenio brojke, tako 
da smo morali vratiti kompletnu pošiljku tih tabli smo morali vratiti nazad, normalno, na 
račun osobe koja je to izrađivala. Tako da očekujemo za dan ili dva table koje će doći. U tom 
momentu će biti u skladu sa Zakonom i mi ćemo to provesti. Očekujemo otprilike da li 4. ili 
5. znači, dan gore, dan dole. Neću se više vezati da ne bi opet bila neka greška koja će biti pa 
da ja ispadnem da sam nešto krivo rekao. Evo, otprilike ako vas to zadovoljava, to je to. Prije 
neće ići. OK. Hvala. 
 
ROBI FUART 
Hvala na pitanju. Evo, ovdje imam brojke. Vezano za biootpad, kao što smo rekli, bilo je 
nekakvih 70-ak pa 100-injak ugovora. Tu se negdje vrtimo. Imamo još u najavi veći broj 
ugovora. Prvi tjedan smo prikupili negdje oko 2 tone biootpada. Drugi tjedan 4 tone, 5 tona, 
sad smo na 6 i pol tona. Tako da možemo reći da je to akcija koja je stvarno uspješna i ono 
što je možda tu važno dodati da pored biootpada nam se značajno povećavaju i prikupljanje 
selektivni otpad. Znači plastika i papir. Tako da smo mi u 6. mjesecu, ako gledamo u odnosu 
na 2019. godinu, mi smo u 6. mjesecu za nekakvih 18% manje otpada odnijeli na Kaštijun. 
To je doprinos ovih akcija Kaštijunu. Vezano za ovaj sustav kazni, odnosno ugovornih kazni, 
evo, ove godine prvi puta da smo izrekli kazne. Akcije su bile i medijski popraćene. Krenuli 
smo sa upozorenjima, nakon toga smo krenuli sa kaznama. Iza nas, dakle, mi imamo 
odrađena zakonska ograničenja vezano za visinu kazni, a iza nas izlaze komunalni redari i na 
naše kazne tu se nadograđuju i kazne od komunalnog redarstva. Tako da iz ovih podataka 
koje sam rekao, a i iz podataka recimo za reciklažno dvorište gdje smo u ovoj godini prikupili 
u prvih 6. mjeseci 5 puta više, 4 puta više nego u prošloj godini, vidimo da sve ove akcije 
zajedno ipak pridonose nekakvom uvođenju reda i boljoj selekciji otpada. 
 
MARIN LEROTIĆ 
Imam dva pitanja za Gradonačelnika. Moram priznati da sm promijenio pitanja na sjednici.  
Jedno pitanje odnosno vaš odgovor na pitanje kolege Marića me je ponukalo da ćete sa vašim 
partnerima, tko god to bio, razgovarati za 2023. o gradnji vrtića, ali ako se ne varam, u 
proračunu, odnosno u projekcijama za 23. i 24. postoji 25 milijuna kuna koje su odvojene, 
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odnosno koje su planirane za gradnju vrtića pa ne znam zašto ste odgovorili da ćete 
razgovarati ako taj novac je već unutra, odnosno planiran? 
I drugo pitanje, rekli ste da ste učestalim posjetima u Zagreb ponukali to da premijer dođe u 
Pulu. Pa me zanima ako možete to malo pojasniti. 
 
FILIP ZORIČIĆ 
Poštovani kolega Lerotiću pa niste me dobro citirali. Dakle, nisam rekao partneri. Ja zaista se 
ne sjećam, vidjet ćemo na snimkama. Ako jesam, onda mi je izletilo. Valjda emotivno. I u 
pravu ste da. U budžetu. Stavit ćemo na stol tu temu, razgovarat ćemo o tome. Mislim da je 
to OK, vaše pitanje je isto u redu. 
Što ste rekli ovo zadnje, pozitiva svega toga je da je i ovdje došao predsjednik Vlade. U 
pozitivnom smjeru. Ništa drugo. Ne znam kako ste vi to povezali. Vi ćete dopuniti odgovor, a 
promijenili ste pitanje. Žao mi je što ste promijenili pitanje. 
 
MARIN LEROTIĆ 
Nije mi bilo jasno ako ste u projekcijama za proračun za 23. i 24. stavili planirani iznos od 25 
milijuna za gradnju vrtića, a sad planirate razgovarati sa drugim, ok, možda nisu partneri, ili 
vijećnicima ili vijećnicama, o gradnji vrtića, ne znam zašto onda taj iznos, sada u tim 
projekcijama, taj dio mi nije jasan? Taj dio. A drugo, ne znam. Ja znam da prirodom posla 
sigurno često morate putovati u Zagreb, ali onda vjerojatno vama gradonačelnik Buzeta, 
direktora Istarskog vodovoda ili Župan ili predstavnici Infobipa i Bat u Kanfanaru trebaju 
zahvaliti što je premijer došao Plenković, a koliko imam informacija čuo sam i da je na 
sastanku premijeru bilo drago da ste se po prvi puta i upoznali. 
 
FILIP ZORIČIĆ 
Pa mislim sad to da komentiram ili ne nemam pojma. Ali naravno da ću komentirati da bude 
svima ljepši dan. Dakle, ne razumijem uopće koji je cilj vašeg pitanja. Pokušao sam to 
dokučiti nisam uspio nikako, ne mogu. Dakle, nisam ja ni mislio, ni pomislio da drugi, Bat, 
Infobip moraju biti meni zahvalni. Ja to nisam nikada rekao niti to mislim. Ne znam zašto 
toliko širite tu temu zaista. I dobro je da je predsjednik Vlade došao u Pulu. To je sasvim 
dobra poruka. Nitko se s time ne hvali. A tko vam je prenio informaciju, bolje da ne 
komentiram. A što se tiče vrtića. Pa nek se vrtić gradi pa ćemo svi biti sretni. I ne razumijem, 
ovo je stvarno neka uzaludna rasprava. Tako da ja ću s tim završiti. Hvala. 
 
JURAJ KOVAČEVIĆ 
Hvala Predsjednice. Imam jedno pitanje za Gradonačelnika i jedno za našu pročelnicu 
Ademi. 
Prvo za Gradonačelnika. Ne znam da li ste znali, ali u Štinjanu postoji jedna predivna Udruga 
koja se bavi basketom. Znači, to je oblik košarke koji se igra tri na tri. To je već dugi niz 
godina i olimpijski sport. Pa kako sam ja jako dobar s njima, ja sam ljubitelj košarke i basketa 
su me zamolili da pitam da li je u planu izgradnja nekog košarkaškog igrališta u Štinjanu i 
ako nije da li postoji mogućnost da se pokrene cijeli taj postupak? Hvala. 
A za pročelnicu Ademi. Danas smo mogli vidjeti kako je u Istri 100 tisuća turista više nego 
stalnih rezidenata pa me zanima kakvo je stanje na Kaštijunu? Da li ćemo uspjeti izdržati ovu 
sezonu? Koji su trenutni kapaciteti popunjenosti? 
 
FILIP ZORIČIĆ 
Kolega Kovačević hvala na pitanju. Prvo pitanje je konkretno. Pa evo, i tu ćemo temu staviti 
na stol pa ćemo razgovarati. Ja sam razgovarao sa mladima iz Štinjana upravo o toj temi i bio 
sam tamo i oni su napisali u dva navrata mail i kroz Mjesni odbor. Tako da spominjali smo 
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prostor iznad sadašnjeg nogometnog igrališta. To je bila cijela tema. Tako da, evo, neću reći, 
s našim partnerima, ali zaista kao vijećnici možemo o tome razgovarati u pripremi proračuna 
za iduću godinu. Evo, završetak citata. Hvala. 
 
ANJA ADEMI 
Evo odgovorit ću na vaše pitanje vezano za kapacitet primanja obrade i zbrinjavanja otpada u 
Županijskom centru za gospodarenje otpadom Kaštijun. Mi sada već po koliinama koje 
zaprimamo možemo i u samom postrojenju vidjeti da je turistička sezona jača nego prošle 
godine. Što to znači za samo postrojenje? Ono što stalno govorimo količina i sastav otpada 
koji dolazi. Količine su sada ponedjeljkom iznad dnevnog kapaciteta. Ono što smo sada 
počeli, počeli smo skraćivati proces sušenja, što inače uzrokuje neugodne mirise, ali ovu 
sezonu, mislim, da će to trajati još recimo tri tjedna, četiri tjedna. Izdržat ćemo kao i prošle 
godine. Moram reći, kao što je rekao direktor Herculanee, ipak su ove sezone vidljivi pomaci 
u smislu sastava koji dolazi na Kaštijun. S obzirom da smo imali dva kvara i pritom zajedno i 
sa županijom i kao Grad Pula intervenirali kod svih gradova i općina županije da njihova 
komunalna poduzeće smanje udio biootpada koji dolazi na Kaštijun, a količine su te koje 
jesu. Kao što znate, u proteklih mjesec dana, otpad je odlagan na bioreaktorsku plohu za 
neopasan otpad gdje se nalazi preko 7 tisuća tona miješanog komunalnog otpada i to je to. 
Hvala. 
 
MONICA DEROCCHI 
Evo, prije svega, prvo pitanja koje bih uputila, uputila bih ga direktoru Pula Parkinga. A isto 
tako vezano je za parking na Mandraču i na prostoru blizu Eurospina. Na prošlom vijeću 
kolega Paus postavio je slično pitanje te nam je direktor odgovorio da je za vrijeme lošeg 
vremena se taj parking napunio, dakle onaj na Mandraču sa 246 automobila, a onaj kod 
Eurospina sa 96. Ja ću reći da mene cijela ta situacija sa ta dva parkinga malo zbunjuje. 
Odnosno, da li su nam ta dva parkinga stvarno bila potrebna s obzirom da je utrošen novac? 
A svi možemo vidjeti da većinu vremena su ona prazna. Dakle, sam direktor Pula Parkinga je 
zadnji put rekao da su se ona napunila, upravo je spominjao dan kad je bilo loše vrijeme. 
Odnosno, nakon što su se napunila sva ostala raspoloživa mjesta u gradu. Pa me zanima da li 
je problem loša signalizacija? Da li je problem što ljudi jednostavno nisu informirani da 
postoji taj parking? I isto tako postavila bih mu pitanje da mi pojasni. Danas je rekao da 
Brioni d.d. će provoditi vožnju ljudi koje parkiraju na Mandraču i kod Eurospina u grad. Pa 
me zanima kako će taj prijevoz putnika funkcionirati? Da li će se on obavljati svaki dan? Da 
li će tamo biti bus svaki dan koji će prevoziti putnike? Koliko to košta? A ukoliko neće to biti 
svaki dan, onda tko će regulirati kada će se takav prijevoz putnika obavljati?  
Dok drugo pitanje je za Gradonačelnika te bih molila samo da se stavi na platno ova slika. 
Evo, ovako. Ova slika slikana je prošli tjedan u 11,50. Dakle, kao što svi vidimo ima dosta 
turista okolo, a to je prostor na samom ulasku u Prvomajsku. Dakle, kombi je prošao kroz 
Zlatna vrata, parkirao se na ulazu u Prvomajsku, iskrcao svoju robu i onda u rikverc se 
ponovno vraćao kroz Zlatna vrata i među sve te ljude. Pa evo, molim pojašnjenje, s obzirom 
da znamo kako dostava funkcionira. I sam kolega je prije rekao da zapravo dostavni punktovi 
su gore kod ljekarne i kod Ghetaldusa pa evo da mi samo pojasnite ovu situaciju. 
 
BRANISLAV BOJANIĆ 
Još jedan pozdravljam sve prisutne. Poštovana vijećnice hvala vam na postavljenom pitanju 
pokušat ću vam odgovoriti u maniru kao što sam odgovorio gospodinu Pusu prošli put. 
Dakle, Mandrač nije napravio jučer. Mandrač je napravljen prije dosta godina. Mandrač je 
inače u koncesiji Pula Parkinga. U vlasništvu je države i Pula Parking plaća 40 i nešto tisuća 
kuna svake godine. Na tu temu. Tako, otprilike cijena je, za sada je cijena je 30 kuna za cijeli 
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dan. I ono je napravljeno iz razloga da se rastereti ulazak u grad. Da li će tamo biti popunjeno 
100% svaki dan, neće. Primijetili smo u dogovoru sa bivšom vlašću, dogovoreno je da se 
tamo napravi taj dio parkinga, gdje smo ga napravili i u dva navrata nadopunjavali i potrošili 
novce, kao što ste rekli. Da li smo prihodovali i vratili novce? Ne, nismo. Da li ćemo u 
skorijoj budućnosti to napraviti? Ja se nadam da hoćemo. Da nismo to napravili u tim kišnim 
danima vjerojatno bi tih 300-400 auti koji ulaze u grad napravili još veću gužvu nego što je 
sada trenutno. Da li je to dobro? Smatram da jeste. Bez obzira na cijenu koštanja i na bilo 
koji način koji se do sada dopunio. S Brionima je potpisan Sporazum iz jednostavnog razloga 
što je to trebao raditi Pulapromet u jednom periodu. Međutim, Pulapromet je iznašao autobus, 
ali nije imao vozača. U jednom momentu se našao zrakoprazni prostor i kad smo mi, neću 
reći da smo raspisali natječaj, nego je bilo traženo tko bi to mogao vršiti tu funkciju i mogu 
reći da su ljudi iz Brioni uskočili korektno, pošteno, a mogli su reći da ne žele. Ali rekli su da 
žele pomoći ovom gradu i ja im se ovim putem zahvaljujem. Cijena je u principu 
dogovorena. Nije neka ekstra. Da li će to zaživiti i na način kako će zaživiti vidjet ćemo. Oni 
su spremi da voze u jutarnjim satima i po popodnevnim satima na način kako je ugovorom 
vezano. Ugovor koji je potpisan, možda da nazovete Brioni pa će vam oni objasniti. Ali nije 
to neka ekstra tajna, ali je više pomoć ovom gradu nego neka zarada.  
 
MONICA DEROCCHI 
Ma moje pitanje je bilo s obzirom da smo utvrdili da većinom se parking puni baš kada je 
velika gužva u gradu. To je u pravilu za te kišne dane. Da li će se ta usluga vožnje provoditi 
svaki dan? Da li će Brioni obavljati tu uslugu svaki dan i tamo će biti njihov autobus ili 
štogod? Ili će samo u to vrijeme kada je gužva? 
 
BRANISLAV BOJANIĆ 
Hvala na dopunskom pitanju. Osobno mislim da autobus kad nema nikoga da nema smisla da 
tamo stoji. Tako da je u principu neki prešutni dogovor napravljen da kada bude oblačno 
vrijeme i kad se vidi da će biti gužva da smo dan prije sa Brionima se dogovorimo o načinu 
prijevoza i o tajmingu. Ono što je najbitnije, izuzetno korektno sa strane Briona što su pristali 
u momentu kad su svi odbili da nam taj dio uskoče i da nam pomognu. To je više pomoć 
nego zarada. Hvala. 
 
DAMIR PRHAT (odgovara umjesto Gradonačelnika Filipa Zoričića) 
Zahvaljujem se na vašem pitanju. Sve aktivnosti koje smo mi provodili vezano za opskrbu u 
pješačkim zonama su upravo provođene da se ovakve situacije ne bi desile. Znači, definirana 
su opskrbna mjesta. Nakon sastanaka sa ugostiteljima, sa onima kojima imaju poslovne 
prostore, trgovine u pješačkoj zoni su obilježena i dodatna opskrbna mjesta. Međutim, ovdje 
se desila jedna neželjena situacija samo iz razloga što je pilomat na Portarati bio u kvaru. S 
obzirom da je on bio pušten, kao takav, vozilo je ušlo u pješačku zonu i desila se opskrba na 
tom mjestu gdje ste vi tada bili. Nažalost. Međutim, mi smo angažirali tvrtku da se taj 
pilomat promijeni i vjerujem da se to više neće dešavati. Hvala najljepša. 
 
FILIP ZORIČIĆ 
Hvala vam na pitanju. Svi oni koji se ne drže reda komunalnog, trebaju po tom komunalnom 
redu biti kažnjeni. Prema tome budite slobodni uvijek javno objaviti one koji ne poštuju red. 
Koji prolaze bez ikakve sramote kroz Zlatna vrata. Prolaze kroz Zlatna vrata, tamo parkiraju, 
tamo iznose robe. Dakle, to je jednostavno neshvatljivo i neprihvatljivo. Prema tome, svima 
nam je dužnost i po savjesti reagirati tamo gdje to nije po redu. Eto. Hvala vam na pitanju. 
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PREDSJEDNICA GRADSKOG VIJEĆA 
S obzirom da nam je ostalo još 15-ak minuta za vijećnička pitanja, onda vas molim da se 
prijavite za novu turu vijećničkih pitanja.  
 
1. ARDEMIO ZIMOLO 
2. IVANA MOHOROVIĆ 
3. ANA FONOVIĆ 
4. SEAN SOLDATIĆ 
5. MIHA PAUS 
6. ELENA PUH BELCI 
7. DANIEL DEKOVIĆ 
8. DUŠICA RADOJČIĆ 
9. MARIN LEROTIĆ 
10. MONICA DEROCCHI 
11. DUŠANKO BABIĆ 
12. MILAN RAŠULA 
13. KRISTIJAN BITERI 
 
 
 
ARDEMIO ZIMOLO 
Grom iz vedra neba. Prvi sam. Imam zlatnu medalju danas. Da nastavimo u mom stilu. Evo, 
svježe, svježe. Danas zbog Gradskog vijeća pošto mi je preporuka da plivam, da kupam se, 
sam dolutao do Valovina. Kaos. Dva puta. Kaos. Prva stvar, smeća nevjerojatno na svakom 
uglu. Prijašnjih godina je znalo biti barem koja crna najlon vrećica ili pasja vreća ona za 
smeće obješena na neki pin, na neko grmlje. Ove godine ništa. I dajem još prijedlog da se pod 
hitno za drugu sezonu postavi jednosmjerno prometovanje kroz onaj dio na Valovinama. 
Može mi odgovoriti, će se naći tko. Može i Gradonačelnik. Ajde, da budem ja onaj prvi koji 
će u drugoj turi postaviti pitanje. 
A drugo pitanje za direktora Pragrande. Već dosta dugo se priča o tim podzemnim, 
polupodzemnim kantama na Verudi kod ovih nebodera. Nekako mi se čini da smo uvijek u 
zadnjem tiru na repu svih tih događanja sa poboljšanjem tih usluga. Jer vidim tamo da bi bilo 
malo ih imamo 7 kanti, 5 za komunalni otpad, 2 za plastiku, 2 za papir. Meni se čini da bi 
trebalo još duplo kako cirkuliraju ovi vanjski sa druge strane grada koji dođu tamo, parkiraju 
pa odlože sve ono što treba i što ne treba u ovim kantama za smeće. Pa ja se nadam da će u 
dogledno vrijeme biti stvarno riješen taj način prikupljanja smeća na Verudi. Zahvaljujem. 
Grazie. 
 
PREDSJEDNICA 
Odgovoriti će direktor Herculanee, tako da molim da nam se priključi. 
 
ROBI FUART 
Hvala na pitanju. Grazie per la domanda. Znači, vezano za Valovine. Prvo, Valovine 
obilazimo, čistimo. Tamo su predviđene košarice. Dogovoreno je sa gradom povećanje broj 
košarica. Ali ima neki momenti koji se tamo događaju a koji zapravo nisu košarice, nego 
vreće smeća većih količina otpada koje će trebati vjerojatno s komunalnim redarstvom vidjeti 
kako će se to riješiti obzirom da to nije vezano za prolaznike ili šetače, nego eto problem koji 
je vjerojatno uzrokovan ne znam, da li nekakvim noćenjima tamo, bančenjima ili čime. Da i 
još treba naglasiti da smo u odnosu na prethodne godine, bez obzira što možda to tako ne 
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izgleda, ali u odnosu na prethodne godine smo povećali intenzitet obilazaka baš Valovina jer 
smo o njima raspravljali sad pred kratko na kolegiju. 
Vezano za sustav za selektivni otpad, odnosno sustav podzemnih i polupodzemnih 
kontejnera, oni se ugrađuju i postavljaju tamo gdje je najveća koncentracija stanovništva, to 
znači tamo gdje su neboderi i slično, tamo dolaze. Sad smo postavili setove u Šijani. Odmah 
nakon sezone u planu je Krležina i onaj dio rješavati. A kad odlazimo, kad idemo recimo od 
Krležine prema Trgu kralja Tomislava i onoj zoni tamo, razmatramo sustav individualizacije, 
to znači da se približe spremnici kućnim brojevima, odnosno da svaki kućni broj ima svoje 
spremnike tamo gdje se to može smjestiti. Tako da na Verudi konkretno imamo, kao i 
drugdje u gradu, dva pristupa. Jedan pristup je sa ovim podzemnim, polupodzemnim, a drugi 
pristup sa individualizacijom.  
 
ARDEMIO ZIMOLO 
Dobro. Ja se nadam da neće me više ljudi zaustavljati po gradu da kažu dobro govoriš, ali te 
slabo slušaju. Ja mislim da ipak me slušaju. Pa bih bio sretan da se stvarno to, baš na taj dio 
sam ciljao sa tim pitanjem, i drago mi je čuti da će vjerojatno do kraja godine, početkom 
sljedeće godine to biti u funkciji. Zahvaljujem. A na Valovinama stvarno biste mogli malo, 
ako ste pojačali, još malo pojačati jer navike sada tih naših turista, gostiju, da dođu što bliže 
moru, kad bi mogli parkirali bi auto u moru. Pa prema tome ima stvarno puno smeća. A ono 
Gradonačelniče za onu jednosmjernu cestu, prometovanje ćete dati vi odgovor ili? 
 
FILIP ZORIČIĆ 
Sve je jasno. 
 
ARDEMIO ZIMOLO 
Sve je jasno. Dobro. Zahvaljujem. 
 
IVANA MOHOROVIĆ 
Moje prvo pitanje je za pročelnicu Sokolov. Nedavno smo imali prilike pročitati da će se 
uvesti rad za opće dobro bez naknade pa ako nam možete malo više reći o tom programu. 
Kad se planira i što se planira? 
A drugo pitanje je za direktora Tržnice gospodina Perca. Obzirom da je tamo sa stražnje 
strane tržnice sad otvoren jedan novi restoran. Novi, stari koji ima lijepu terasu, a pored toga 
se nalazi, ne znam kako bi uopće, kojim epitetima, to opisala, nakupina onih štendera, 
zahrđalih sa tekstilom koji se prostiru na 500 kvadrata. Zanima me da li stvarno nije moguće 
riješiti to i svesti u neke normalne okvire obzirom da to stvarno ne zahtijeva niti neka dodatna 
ulaganja ni ništa i tržnici općenito fali joj malo detaljnog pranja, čišćenja i da se zakupci drže 
svog prostora koji imaju, a ne da se šire jer vlada jedan sveopći nered. Ali najgori dio je tamo 
iza, prema robnoj kući. Gdje oni tekstil se stvarno, ja ne znam koliko oni imaju površinu 
zakupljenu, ali koriste barem 500 kvadrata i to izgleda prestrašno. Pa evo ako nam možete 
reći da li planirate to riješiti? 
 
IVANA SOKOLOV 
Evo hvala vam na pitanju. Početkom lipnja smo krenuli s radom za opće dobro bez naknade i 
Centar za socijalnu skrb nam je prvo dostavio popis radno sposobnih i djelomično radno 
sposobnih korisnika zajamčene minimalne naknade kojih je na području Grada Pule negdje 
oko 148. Imali smo do sad dva sastanka na kojih se odazvalo negdje 30-ak korisnika. Do sada 
smo sklopili ugovor sa tri korisnika sa Herculaneom, na 90 sati za srpanj i kolovoz. S time, 
da mi je evo jako drago za reći da imamo i prvo zapošljavanje. Tako da od danas, 01.08. se 
jedna gospođa zaposlila u Herculanei. Što se tiče ostalog, inače Odjel upućuje pozive 
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maksimalno dva puta. Ako se osobe ne odazovu onda se obavijest dostavlja Centru za 
socijalnu skrb i te se ljude šalje na pokretanje postupka za utvrđivanje radne sposobnosti. Evo 
još je i za reći i veseli me da je sljedeći sastanak predviđen za 09.08. uputili smo negdje 60-
ak poziva i sad ćemo vidjeti koliko će se ljudi odazvati. Očekivali smo u početku mali otpor, 
ali sam zadovoljna sa odazivom, evo, barem nakon ova prva dva sastanka. Nadam se da ćemo 
dalje ići u istom smjeru, ali malo bržim tempom. Hvala. 
 
FILIP ZORIČIĆ 
Hvala Predsjednice. Volio bih samo nešto naglasiti. Ovo je jedna od važnih tema. Nemojmo 
dopustiti da ide ispod radara. Bavimo se nebitnim pitanjima i stvarima dok imamo stvari i 
ovakve situacije koje prolaze ispod radara, a one su jako važne za naše društvo. I zato to 
želim naglasiti i to bismo svi trebali poduprijeti i pohvaliti bez obzira na političku opciju. I 
rješenje samačkog doma i ovo tu što je sve dok je od kad je kolegica Sokolov pročelnica. To 
ne smije proći ispod radara. To su stvari koje mijenjaju ovo društvo na bolje. A ne, bavimo se 
trivijalnim pitanjima, politikanstvom, a imamo suštinsku pomoć malom čovjeku. Onog za 
kojeg mi ovdje se želimo izboriti da mu bude bolje. Evo to želim ovim nastupom zapravo 
naglasiti. To su važne teme. To je socijalna politika. To je humana politika. To je ona politika 
koja mijenja društva. Sada zahvaljujem kolegici Sokolov i cijelom timu u odjelu na tome. To 
su teme koje mijenjaju društvo na bolje. Ostalo su teme koje će ionako proći. A ovo ostaje. 
Pomažemo tim ljudima. To je važno i to je dobro. Evo. Hvala. 
 
RENATO PERC 
Hvala na pitanju. Evo ovako, ukratko, kroz povijest. Prije nekih 5 godina mi smo tamo imali 
12 onih kontejnera koji su po meni bili totalno neprimjereni i neuvjetni za djelatnost koji oni 
poslovni subjekti tamo imaju. To su najobičniji ormari u kojima oni ne mogu izlagati svoju 
robu. Zbog toga je ta roba rastegnuta tako. Trenutno imamo 4 zakupca. Mi smo napokon, evo 
ja sam zadovoljan da gostiona kod Piera ponovno ima terasu kakvu je nekad gostiona kod 
Piera imala, kad sam ja bio mali. Ja se sjećam kako je to nekad izgledalo. Sad imamo 
situaciju da je jedan veliki dio prostora prazan. Planiramo postaviti klupe u onom jednom 
dijelu koji se sad ispraznio, koji se nalazi odmah pored gostione Piero. A ovaj dio, ova četiri 
objekta ćemo najesen preurediti i pokušati na neki način srediti tako da to izgleda primjereno. 
Znači, oni danas imaju te ormare u kojima, ja ne znam da li imaju ukupno 2 kvadrata. Znači, 
oni unutar tih ormara ne mogu raditi ništa. I naravno, popodne još gore to izgleda kad oni 
napuste prostor, to je sve zahrđalo, to su te vješalice. Evo, kažem, najesen ćemo poduzeti 
neke korake. S druge strane, samo da vas obavijestim, tržnica se redovito čisti svaki dan, a 
ljeti se pere jednom tjedno. Znači, nema govora da je tržnica prljava. Evo, ako imate dodatnih 
pitanja, slobodno. 
 
IVANA MOHOROVIČ 
Pa da, zanima me osim ta 2 kvadrata, ormara koji oni imaju, ta 4 zakupca, koliku površinu 
oni plaćaju? Jer vidim da koriste stvarno ogromnu površinu. 
 
RENATO PERC 
Je, mi smo im sad dozvolili. Mi ćemo obilježiti taj prostor. Na žalost, evo kolege iz Pula 
Parkinga imaju puno posla. Mi ćemo to sad obilježiti u sljedećih nekoliko dana. Znači, to je 
onaj prostor koji se nalazi ispod tende plus još jedan metar sa svih strana. Evo, sad trenutno 
oni koriste sve, međutim, kažem, sad tamo gdje se nalaze mislim da nikome niti ne smetaju. 
Doduše, ni robna kuća ne radi. 
 
S ovime je iskorišteno vrijeme na raspolaganju za vijećnička pitanja.  
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AD – 2.  DONOŠENJE ZAKLJUČKA O USVAJANJU IZVJEŠTAJA O  
  POSLOVANJU ZA 2021. GODINU TRGOVAČKOG DRUŠTVA  
  CASTRUM PULA 97 D.O.O. 
 
Predlagatelj je Gradonačelnik Grada Pule, a obrazloženje o prijedlogu akta dao je Goran Pereša, 
direktor trgovačkog društva Castrum Pula 97 d.o.o.. 
 
U pojedinačnoj raspravi sudjelovali su vijećnici Igor Belas i Elena Puh Belci te je dodatno 
pojašnjenje i odgovore na pitanja dao Goran Pereša. 
 
Predsjednica vijeća daje na glasanje Točku 2. te nakon glasanja utvrđuje da je  
 

VIJEĆE sa 21 glasom „ZA“, bez glasova „PROTIV“ i bez „SUZDRŽANIH“ glasova, 
donijelo 
 
 ZAKLJUČAK 
 o usvajanju Izvještaja o poslovanju za 2021. godinu 

trgovačkog društva Castrum Pula 97  d.o.o. 
 
 
 
AD – 3. DONOŠENJE ZAKLJUČKA O USVAJANJU IZVJEŠTAJA O 

POSLOVANJU ZA 2021. GODINU TRGOVAČKOG DRUŠTVA  
FRATARSKI D.O.O. PULA 

 
Predlagatelj je Gradonačelnik Grada Pule, a obrazloženje o prijedlogu akta dao je Nebojša 
Nikolić, direktor trgovačkog društva Fratarski d.o.o.. 
 
U pojedinačnoj raspravi sudjelovali su vijećnici Igor Belas, Ana Fonović i Ivana Mohorović, 
a dodatno pojašnjenje i odgovore na pitanja dao je Nebojša Nikolić. 
 
Predsjednica vijeća daje na glasanje Točku 3. te nakon glasanja utvrđuje da je  
 
 VIJEĆE sa 20 glasova „ZA“, bez glasova „PROTIV“ i bez „SUZDRŽANIH“ glasova, 
donijelo 
 ZAKLJUČAK  
 o usvajanju Izvještaja o poslovanju za 2021. godinu 

trgovačkog društva Fratarski d.o.o. Pula 
 
 
 
AD – 4. DONOŠENJE ZAKLJUČKA O USVAJANJU IZVJEŠTAJA O  
  POSLOVANJU ZA 2021. GODINU TRGOVAČKOG DRUŠTVA  

KAŠTIJUN D.O.O. PULA 
 
Predlagatelj je Gradonačelnik Grada Pule te je obrazloženje o prijedlogu akta dala Anja Ademi, 
članica uprave trgovačkog društva Kaštijun d.o.o. 
 
U raspravi u ime Kluba vijećnika sudjelovala je vijećnica Dušica Radojčić (Možemo!). 
U pojedinačnoj raspravi sudjelovali su vijećnici Ardemio Zimolo i Dušica Radojčić te je 
dodatno objašnjenje i odgovore na pitanja dala Anja Ademi. 
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Predsjednica vijeća daje na glasanje Točku 4. te nakon glasanja utvrđuje da je  
 
 VIJEĆE sa 20 glasova „ZA“, bez glasova „PROTIV“ i bez „SUZDRŽANIH“ glasova, 
donijelo 
 ZAKLJUČAK 
 o usvajanju Izvještaja o poslovanju za 2021. godinu 

trgovačkog društva Kaštijun d.o.o. Pula  
 
 

- pauza od 19:12 do 19:40 sati - 
 
 
 
AD – 5. DONOŠENJE ZAKLJUČKA O USVAJANJU IZVJEŠTAJA O  

POSLOVANJU ZA 2021. GODINU TRGOVAČKOG DRUŠTVA LUKA  
PULA D.O.O. PULA 

  
Predlagatelj je Gradonačelnik Grada Pule te je obrazloženje o prijedlogu akta dala Tatiana 
Zanini Gavranić, direktorica trgovačkog društva Luka Pula d.o.o.. 
 
U pojedinačnoj raspravi sudjelovali su vijećnici Sanja Radolović i Drago Marić, a dodatno 
objašnjenje i odgovore na pitanja dala je Tatiana Zanini Gavranić. 
 
Predsjednica vijeća daje na glasanje Točku 5. te nakon glasanja utvrđuje da je 
 
 VIJEĆE sa 19 glasova „ZA“, bez glasova „PROTIV“ i bez „SUZDRŽANIH“ glasova, 
donijelo  
 ZAKLJUČAK 
 o usvajanju Izvještaja o poslovanju za 2021. godinu trgovačkog društva 

Luka Pula d.o.o. Pula 
 
  
 
AD – 6. DONOŠENJE ZAKLJUČKA O USVAJANJU IZVJEŠTAJA O 

POSLOVANJU ZA 2021. GODINU TRGOVAČKOG DRUŠTVA 
MONTE GIRO D.O.O. PULA 

 
Predlagatelj je Gradonačelnik Grada Pule te je obrazloženje o prijedlogu akta dao Darko Bijelić, 
direktor trgovačkog društva Monte Giro d.o.o. 
 
U pojedinačnoj raspravi sudjelovao je vijećnik Daniel Deković, a dodatno pojašnjenje i 
odgovore na pitanja dao je Darko Bijelić. 
 
Predsjednica vijeća daje na glasanje Točku 6. te nakon glasanja utvrđuje da je  
 
 VIJEĆE sa 19 glasova „ZA“, bez glasova „PROTIV“ i bez „SUZDRŽANIH“ glasova, 
donijelo 

ZAKLJUČAK 
 o usvajanju Izvještaja o poslovanju za 2021. godinu trgovačkog društva 

Monte Giro d.o.o. Pula  
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AD – 7. DONOŠENJE ZAKLJUČKA O USVAJANJU IZVJEŠTAJA O 

POSLOVANJU ZA 2021. GODINU TRGOVAČKOG DRUŠTVA 
PLINARA d.o.o. PULA 

 
Predlagatelj je Gradonačelnik Grada Pule te je obrazloženje o prijedlogu akta dao Roberto 
Drandić, direktor trgovačkog društva Plinara d.o.o. 
 
U pojedinačnoj raspravi sudjelovao je vijećnik Daniel Deković, a dodatno pojašnjenje i 
odgovore na pitanja dao je Roberto Drandić. 
 
Predsjednica vijeća daje na glasanje Točku 7. te nakon glasanja utvrđuje da  
 
 VIJEĆE sa 19 glasova „ZA“, bez glasova „PROTIV“ i bez „SUZDRŽANIH“ glasova, 
donijelo 
 ZAKLJUČAK  
 o usvajanju Izvještaja o poslovanju za 2021. godinu 

trgovačkog društva Plinara d.o.o. Pula  
 
 
 
AD – 8. DONOŠENJE ZAKLJUČKA O USVAJANJU IZVJEŠTAJA O  
  POSLOVANJU ZA 2021. GODINU TRGOVAČKOG DRUŠTVA  

PRAGRANDE D.O.O. PULA 
 
Predlagatelj je Gradonačelnik Grada Pule te je obrazloženje o prijedlogu akta dao Kristijan 
Benčić, direktor trgovačkog društva Pragrande d.o.o.. 
 
U pojedinačnoj raspravi sudjelovali su vijećnici Sanja Radolović, Daniel Deković i Dušica 
Radojčić, te je dodatna pojašnjenja i odgovore na pitanja dao Kristijan Benčić. 
 
Predsjednica vijeća daje na glasanje Točku 8. te nakon glasanja utvrđuje da  
 
 VIJEĆE sa 19 glasova „ZA“, bez glasova „PROTIV“ i bez „SUZDRŽANIH“ glasova, 
donijelo 
 ZAKLJUČAK  
 o usvajanju Izvještaja o poslovanju za 2021. godinu trgovačkog društva 

Pragrande d.o.o. Pula  
 
 
 
AD – 9. DONOŠENJE ZAKLJUČKA O USVAJANJU IZVJEŠTAJA O  

POSLOVANJU ZA 2021. GODINU TRGOVAČKOG DRUŠTVA 
PULA HERCULANEA d.o.o.PULA  

 
Predlagatelj je Gradonačelnik Grada Pule te je obrazloženje o prijedlogu akta dao Robi Fuart, 
direktor trgovačkog društva Herculanea d.o.o.. 
 
U pojedinačnoj raspravi sudjelovali u vijećnici Noel Mirković i Drago Marić, a dodatna 
objašnjenja i odgovore na pitanja dao Robi Fuart. 
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Predsjednica vijeća daje na glasanje Točku 9. te nakon glasanja utvrđuje da je  
 VIJEĆE sa 18 glasova „ZA“, bez glasova „PROTIV“ i bez „SUZDRŽANIH“ glasova, 
donijelo 
 ZAKLJUČAK 
 o usvajanju Izvještaja o poslovanju za 2021. godinu trgovačkog društva 

Pula Herculanea d.o.o.Pula 
 
 
 
AD – 10. DONOŠENJE ZAKLJUČKA O USVAJANJU IZVJEŠTAJA O  

POSLOVANJU ZA 2021. GODINU TRGOVAČKOG DRUŠTVA PULA  
PARKING D.O.O. PULA 

 
Predlagatelj je Gradonačelnik Grada Pule te je obrazloženje o prijedlogu akta dao Branislav 
Bojanić, direktor trgovačkog društva Pula Parking d.o.o.. 
 
U raspravi u ime Kluba vijećnika sudjelovala je vijećnica Dušica Radojčić (Možemo!). 
 
U pojedinačnoj raspravi sudjelovali su vijećnici Sanja Radolović, Miha Paus, Ardemio 
Zimolo i Igor Belas, a dodatno pojašnjenje i odgovore na pitanja dao Branislav Bojanić. 
 
Predsjednica vijeća daje na glasanje Točku 10. te nakon glasanja utvrđuje da je  
 
 VIJEĆE sa 16 glasova „ZA“, 4 glasa „PROTIV“ i bez „SUZDRŽANIH“ glasova, 
donijelo 
 ZAKLJUČAK 
 o usvajanju Izvještaja o poslovanju za 2021. godinu 

trgovačkog društva Pula Parking d.o.o. Pula  
 
 
 
AD – 11. DONOŠENJE ZAKLJUČKA O USVAJANJU IZVJEŠTAJA O  

POSLOVANJU ZA 2021. GODINU TRGOVAČKOG DRUŠTVA  
PULAPROMET D.O.O. PULA 

 
Predlagatelj je Gradonačelnik Grada Pule te je obrazloženje o prijedlogu akta dao Tomislav 
Josipović, direktor trgovačkog društva Pulapromet d.o.o.. 
 
U pojedinačnoj raspravi sudjelovali su vijećnici Igor Belas i Noel Mirković, a dodatno 
pojašnjenje i odgovore na pitanja dao je Tomislav Josipović. 
 
Predsjednica vijeća daje na glasanje Točku 11. te nakon glasanja utvrđuje da je  
 
 VIJEĆE sa 20 glasova „ZA“, bez glasova „PROTIV“ i bez „SUZDRŽANIH“ glasova, 
donijelo 
 ZAKLJUČAK 
 o usvajanju Izvještaja o poslovanju za 2021. godinu 

trgovačkog društva Pulapromet d.o.o. Pula  
 

 
- pauza od 21:50 do 22,10 - 
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AD – 12. DONOŠENJE ZAKLJUČKA O USVAJANJU IZVJEŠTAJA O  
POSLOVANJU ZA 2021. GODINU TRGOVAČKOG DRUŠTVA  
PULA SPORT D.O.O. PULA 

 
Predlagatelj je Gradonačelnik Grada Pule te je obrazloženje o prijedlogu akta dao Mario 
Peruško, direktor trgovačkog društva Pula Sport d.o.o.. 
 
U raspravi u ime Kluba vijećnika sudjelovao je vijećnik Marin Lerotić (IDS-ISU-ZELENI). 
U pojedinačnoj raspravi sudjelovali su vijećnici Sanja Radolović s replikom vijećnika Marina 
Lerotića, Ardemio Zimolo s replikom vijećnice Sanje Radolović, Marin Lerotić s replikom 
vijećnice Sanje Radolović, i Dušica Radojčić, a dodatna pojašnjenja i odgovore na pitanja 
dao je Mario Peruško. 
 
Predsjednica vijeća daje na glasanje Točku 12. te nakon glasanja utvrđuje da je  
 
 VIJEĆE sa 21 glasova „ZA“, bez glasova „PROTIV“ i bez „SUZDRŽANIH“ glasova, 
donijelo 
 ZAKLJUČAK 
 o usvajanju Izvještaja o poslovanju za 2021. godinu trgovačkog društva 

Pula Sport d.o.o. Pula   
 
 
 
AD – 13. DONOŠENJE ZAKLJUČKA O USVAJANJU IZVJEŠTAJA O  

POSLOVANJU ZA 2021. GODINU TRGOVAČKOG DRUŠTVA 
TRŽNICA D.O.O. PULA 

 
Predlagatelj je Gradonačelnik Grada Pule te je obrazloženje o prijedlogu akta dao Renato Perc, 
direktor trgovačkog društva Tržnica d.o.o.. 
 
Budući da nije bilo zainteresiranih za raspravu, Predsjednica vijeća daje na glasanje Točku 
13. te nakon glasanja utvrđuje da je  
 
 VIJEĆE sa 21 glasom „ZA“, bez glasova „PROTIV“ i bez „SUZDRŽANIH“ glasova, 
donijelo 
 ZAKLJUČAK 
 o usvajanju Izvještaja o poslovanju za 2021. godinu trgovačkog društva 

Tržnica d.o.o. Pula  
 
 
 
AD – 14. DONOŠENJE ZAKLJUČKA O USVAJANJU IZVJEŠTAJA O  
  POSLOVANJU ZA 2021. GODINU TRGOVAČKOG DRUŠTVA  

VODOVOD PULA D.O.O. PULA 
 
Predlagatelj je Gradonačelnik Grada Pule te je obrazloženje o prijedlogu akta dao Edo Krajcar, 
direktor trgovačkog društva Vodovod d.o.o.. 
 
U pojedinačnoj raspravi sudjelovali su vijećnici Daniel Deković i Ardemio Zimolo, a dodatna 
pojašnjenja i odgovore na pitanja dao je Edo Krajcar. 
 
Predsjednica vijeća daje na glasanje Točku 14. te nakon glasanja utvrđuje da je  
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 VIJEĆE sa 21 glasom „ZA“, bez glasova „PROTIV“ i bez „SUZDRŽANIH“ glasova, 
donijelo 
 ZAKLJUČAK 
 o usvajanju Izvještaja o poslovanju za 2021. godinu trgovačkog društva 

Vodovod d.o.o. Pula  
 
 
AD - 15.  DONOŠENJE ZAKLJUČKA O USVAJANJU IZVJEŠTAJA O  

POSLOVANJU NK ISTRA 1961 SPORTSKO DIONIČKO DRUŠTVO  
PULA ZA 2021. GODINU 

 
Predlagatelj je Gradonačelnik Grada Pule te je obrazloženje o prijedlogu akta dao Ernest 
Komparić, revizor NK Istra 1961 s.d.d. 
 
Budući da nije bilo zainteresiranih za raspravu, Predsjednica vijeća daje na glasanje Točku 
15. te nakon glasanja utvrđuje da je  
 
 VIJEĆE sa 21 glasom „ZA“, bez glasova „PROTIV“ i bez „SUZDRŽANIH“ glasova, 
donijelo 
 ZAKLJUČAK  
 o usvajanju Izvještaja o poslovanju  

NK Istra 1961 sportsko dioničko društvo Pula za 2021. godinu  
 
 
 
AD – 16.  DONOŠENJE ODLUKE O DONOŠENJU AKCIJSKOG PLANA  

ENERGETSKE UČINKOVITOSTI GRADA PULE 2022.-2024. 
 
Predlagatelj je Gradonačelnik Grada Pule te je obrazloženje o prijedlogu akta dala Ingrid Bulian, 
pročelnica Upravnog odjela za prostorno planiranje i zaštitu okoliša. 
 
U pojedinačnoj raspravi sudjelovali su vijećnici Elena Puh Belci i Noel Mirković, a dodatna 
pojašnjenja i odgovore na pitanja dala je Ingrid Bulian. 
 
Predsjednica vijeća daje na glasanje Točku 16. te nakon glasanja utvrđuje da je  
 
 VIJEĆE sa 21 glasom „ZA“, bez glasova „PROTIV“ i bez „SUZDRŽANIH“ glasova, 
donijelo 
 ODLUKU 
 o donošenju akcijskog plana energetske učinkovitosti Grada Pule 2022.-2024. 
 
 
 
AD – 17.  DONOŠENJE ODLUKE O UVJETIMA, MJERILIMA I POSTUPKU ZA  

KUPNJU STANOVA IZ PROGRAMA DRUŠTVENO POTICANE  
STANOGRADNJE NA PODRUČJU GRADA PULA-POLA  

 
Predlagatelj je Gradonačelnik Grada Pule te je obrazloženje o prijedlogu akta dao Damir Prhat, 
p.o. Gradonačelnika pročelnik Upravnog odjela za komunalni sustav i upravljanje imovinom. 
 
U pojedinačnoj raspravi sudjelovali su vijećnici Milan Rašula i Elena Puh Belci, a dodatna 
pojašnjenja i odgovore na pitanja dao je Damir Prhat. 
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Predsjednica vijeća daje na glasanje Točku 17. te nakon glasanja utvrđuje da je  
 
 VIJEĆE sa 17 glasova „ZA“, bez glasova „PROTIV“ i 4 „SUZDRŽANA“ glasa, 
donijelo 
 ODLUKU 
 o uvjetima, mjerilima i postupku za kupnju stanova iz Programa društveno poticane 
 stanogradnje na području Grada Pula-Pola 
 
 
Napomena: šest vijećnika koalicije IDS-ISU-ZELENI napušta sjednicu Vijeća. 
 
 
 
 
AD – 18.  DONOŠENJE:  

18.1. Odluke o razrješenju predsjednice Gradskog vijeća Grada Pula-Pola 
18.2. Odluke o određivanju potpredsjednika Gradskog vijeća koji preuzima prava i 

 dužnosti predsjednika Gradskog vijeća  
 
Točku 18.1. predložilo je 10 vijećnika, prvo potpisani je vijećnik Milan Rašula. 
Za točku 18.2. predlagatelj je vijećnik Milan Rašula 
 
PREDSJEDNICA: 
Ukoliko se prijedlog za razrješenje predsjednice pod točkom 18.1. usvoji, završetkom te 
točke prestaju moje ovlasti za daljnje vođenje sjednice pa molim potpredsjednika Vijeća 
Kristijana Biterija da nakon toga preuzme rukovođenje sjednice, do izbora novog 
predsjednika Gradskog vijeća. 
 
Materijale za ove točke ste dobili pa pozivam predlagatelja Milana Rašulu da obrazloži 
prijedloge. 
 
Vijećnik Milan Rašula obrazložio je prijedloge. 
 
PREDSJEDNICA očitovanje o prijedlogu: 
„Kako se prema članku 21.st.4. Poslovnika Gradskog vijeća Predsjednica ima pravo očitovati o 
prijedlogu opoziva, tako ću iskoristiti priliku da podsjetim građane i građanke Pule na pravi 
razlog zbog kojeg su Nezavisna lista Filipa Zoričića i pulski SDP orkestrirali pokretanje 
postupka moje smjene uz pomoć Milana Rašule. 
Dakle, budući da Poslovnik ne određuje da li mogu govoriti sa mjesta ili sa govornice, ja ću 
ostati na svom mjestu. U prijedlogu za razrješenje se navode neutemeljeni i neuvjerljivi razlozi 
za opoziv iako Zakon o lokalnoj, područnoj, odnosno regionalnoj samoupravi ne propisuje 
potrebu navođenja nikakvih posebnih razloga za razrješenje Predsjednice Gradskog vijeća. 
Razrješenje je moguće kada Predsjednica više ne uživa povjerenje većine članova i članica 
predstavničkog tijela. Stoga zaista nije bilo potrebno izmišljati razloge za pokretanje opoziva 
pokušavajući ih pravdati, citiram: „bitnim povredama zakonskih, statutarnih i poslovničkih 
odredbi”. Nakon prošlogodišnjih lokalnih izbora većina u Gradskom vijeću Grada Pule potpisala 
je Sporazum u kojem je najvažnija stavka bila raskid sa koruptivnim IDS-ovskim modelom 
upravljanja javnim prostorom u kojem se pogoduje privatnom na štetu javnog interesa. To je bio 
uvjet da mi, kao Možemo! Pula podržimo većinu u Gradskom vijeću. No, naši bivši partneri 
odlučili su se da sve ostane po starom. Stoga je moja smjena potpuno očekivana jer predstavljam 
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prepreku antireferendumskoj koaliciji koja želi nastaviti klijentelističku prostornu politiku u 
našem Gradu. To je politika pogodovanja privatnom interesu na štetu javnog. Od raspada 
većine, uz redovno funkcioniranje vijeća moj je cilj kao Predsjednice bio osigurati da se provede 
referendum za Lungomare. I zato smatram da zahtjev za moju smjenu ima dva cilja. Prvi je 
opstrukcija referenduma. Drugi je cilj dugoročan. Nastavak klijentelističke prakse političkog 
pogodovanja privatnom interesima u prostornom planiranju. Takvu praksu odlučio je nastaviti 
Gradonačelnik Filip Zoričić uz pulski SDP, uz pomoć HDZ-a i žetona iz IDS-ova Kluba. 
Neposredni povod za smjenu je što sam dala priliku predstavnicama referendumske inicijative 
za Lungomare da se obrate vijećnicima. U svom ste zahtjevu za smjenom to opisali kao, citiram: 
„nezabilježeni presedan na političkoj sceni u Puli i šire”. To govori sve o prirodi zahtjeva za 
smjenu i prirodi buduće koalicije usmjerene protiv građana i javnog interesa. Ovdje bih htjela 
samo naglasiti da sam u prošlosti dobila priliku da kao građanska se obratim vijećnicima na 
Gradskom vijeću, a moj slučaj uopće nije usamljen. Podsjećam kako je razilaženje u stavovima 
započelo prodajom gradskog zemljišta bez strategije i plana raspolaganja tim najvrijednijim 
društvenim bogatstvom, a nastavilo se zahtjevom za izmjenama urbanističkih planova uređenja 
Max Stoja i Lungomare. Zoričićevim i SDP-ovim odbijanjem razmatranja mogućnosti ukidanja 
ugostiteljskih i turističkih smještajnih sadržaja prilikom drugih izmjena UPU Lungomare. 
Prijedlogom Možemo! za raspisivanje referenduma je kulminiralo uspješnom građanskom 
inicijativom za raspisivanje referenduma. U oba spomenuta urbanistička plana i Zoričić i pulski 
SDP štitili su jedino interes vlasnika tvrtke Trgovačkog centra Max Stoja d.o.o. i Hotel Valkane 
d.o.o. Dragana Šolaka, a direktor obje tvrtke je Stevan Muidža. I jedni i drugi su u očitom 
sukobu interesu. Naime, Šolakov direktor Stevan Muidža član je, uz vijećnike Igora Belasa i 
Sanju Radolović, predsjedništva pulskog ogranka SDP-a te je u vrijeme donošenja izmjena 
spomenutih planova bio veliki donator SDP-a. Suprug vijećnice Nezavisne liste Filipa Zoričića, 
Ivane Mohorović, bio je u poslovnom odnosu sa Stevanom Muidžom upravo na projektu 
povezanom sa traženom izmjenom UPU Max Stoja. Zato nije čudno da u skladu sa svojim 
ciljevima, anti referendumska koalicija primjenjuje najgori oblik kupovanja političke podrške u 
vijeću. Simbolički je predstavlja upravo vijećnik Milan Rašula s presudom za prevaru, 
krivotvorenje potpisa i pronevjeru. Znakovito je da baš takav vijećnik, kao i kupovina dvije 
vijećnice iz IDS-ovog Kluba, obilježavaju početak djelovanja ove koalicije. Ona je očito 
utemeljena na političkoj korupciji, kako po metodama koje koristi, tako i ciljevima koje smjera 
postići. Smjena s funkcije Predsjednice Gradskog vijeća neće zaustaviti moje zalaganje za 
politike u javnom interesu. Kao jedina politička opcija u Gradskom vijeću koja se zalaže za 
uključivanje građana u odlučivanje, nastaviti ćemo se za to boriti i u tome kao i do sada ostati 
nepokolebljivi i naravno učiniti ćemo sve što je u našoj moći da referendum za Lungomare 
uspije. Evo, toliko od mene“. 
 
U pojedinačnoj raspravi sudjelovali su Gradonačelnik Filip Zoričić s replikom vijećnika 
Noela Mirkovića, vijećnica Sanja Radolović s replikama Dušice Radojčić, Noela Mirkovića i 
Seana Soldatića, vijećnik Noel Mirković s replikama Sanje Radolović, Ivane Mohorović i 
Milana Rašule, vijećnik Miha Paus s replikom Milana Rašule, Sanje Radolović, Drage 
Marića, Gradonačelnika Filipa Zoričića, i vijećnik Igor Belas s replikom Noela Mirkovića, a 
dodatna pojašnjenja i odgovore na pitanja dao je vijećnik Milan Rašula. 
 
Predsjednica vijeća daje na glasanje Točku 18.1. te nakon glasanja utvrđuje da je  
 
 VIJEĆE sa 12 glasova „ZA“, 4 glasova „PROTIV“ i bez „SUZDRŽANIH“ glasova, 
donijelo 
 ODLUKU  
 o razrješenju Dušice Radojčić predsjednice Gradskog vijeća Grada Pula-Pola. 
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Dušica Radojčić prepušta predsjedavanje sjednicom potpredsjedniku Gradskog vijeća 
Kristijanu Biteriju. 
 
Potpredsjednik vijeća daje na glasanje Točku 18.2. te nakon glasanja utvrđuje da je  
 
 VIJEĆE sa 12 glasova „ZA“, 4 glasova „PROTIV“ i bez „SUZDRŽANIH“ glasova, 
donijelo 

ODLUKU  
o određivanju Kristijana Biterija potpredsjednika Gradskog vijeća koji preuzima prava 
i dužnosti predsjednika Gradskog vijeća  

 
 
 
AD – 19. DONOŠENJE ODLUKE O IZBORU PREDSJEDNICE GRADSKOG  
  VIJEĆA GRADA PULA-POLA 
 
Predlagatelji su 12 vijećnika, prvo potpisani je vijećnik Milan Rašula koji obrazlaže prijedlog. 
 
Budući da nije bilo zainteresiranih za raspravu, Potpredsjednik vijeća daje na glasanje Točku 
19. te nakon glasanja utvrđuje da je  
 
 VIJEĆE sa 12 glasova „ZA“, 4 glasa „PROTIV“ i bez „SUZDRŽANIH“ glasova, 
donijelo 
 ODLUKU 
 o izboru Marije Marković-Nikolovski za predsjednicu Gradskog vijeća 

Grada Pule –Pola 
 
Predsjednik Kristijan Biteri čestita na izboru gospođi Mariji Marković-Nikolovski. 
 
 
Time je dnevni red iscrpljen te Predsjednik zaključuje 16. sjednicu Gradskog vijeća. 
Dichiaro conslusa la 16 sessione del consiglio municipale della Citta di Pola. 
Dovršeno u 24:58 sati 
 
 
KLASA:024-03/22-01/154 
URBROJ:      
Pula, 01.08.2022. 
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ZAPISNIČAR        PREDSJEDNICA 
Bojana Petrović       Dušica Radojčić 
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